

星期二英語故事班（獲選通知）

敬啟者：

為提升學生學習英語興趣，本校將開設「星期二英語故事班」，全年共 20 節。由本校外籍英語老師教授。詳情臚列如下：

上課日期： (共 20 節)	10 月	5	12	19	26	(4 節)
	11 月	16	23			(2 節)
	12 月	7	14			(2 節)
	1 月	4	18			(2 節)
	2 月	15	22			(2 節)
	3 月	8	15	22	29	(4 節)
	4 月	26				(1 節)
	5 月	3	10	17		(3 節)
上課時間：	逢星期二下午 2:30 至 3:15					
上課內容：	1. 透過故事活動，訓練學生的英語說話能力，提升學生閱讀興趣。					
費用：	全免					
負責老師：	陳志雯主任					
備註：	1. 以 Zoom 形式上課。(帳號: 24762414 01 密碼: 24762414) 2. 學生必須全期出席，並遵守導師的指導。					

如有任何查詢，請致電陳志雯主任（電話：2476 2414）。

此致  
貴家長



校長曾卓龍謹啟

二零二一年九月二十三日

註：請於 9 月 27 日(星期一)前將回條交予陳志雯主任。



(通函 No. : 018/2021)

敬覆者：

本人  同意/  不同意 敝子弟參加 貴校開辦的「星期二英語故事班」，並知悉上課時間。

此覆  
錦田公立蒙養學校校長

學生姓名：\_\_\_\_\_ ( ) 班級：\_\_\_\_\_

家長/監護人姓名：\_\_\_\_\_

家長/監護人簽署：\_\_\_\_\_

聯絡電話：\_\_\_\_\_

日期：2021 年 9 月 \_\_\_\_\_ 日

註：請於 9 月 27 日(星期一)前將回條交予陳志雯主任。

**Tuesday English Storytelling Class (Notice of Acceptance)**

23.9.2021

Dear Parents/Guardians,

We will be offering our students the opportunity to take part in a **Tuesday English Storytelling Class** with our Native English teacher to enhance students' storytelling skills and arouse their interest to learn English. We hope this helps them build up knowledge, values and skills for further studies and personal growth. The details are as follows:

Date : (20 lessons)	October	5	12	19	26	4 lessons
	November	16	23			2 lessons
	December	7	14			2 lessons
	January	4	18			2 lessons
	February	15	22			2 lessons
	March	8	15	22	29	4 lessons
	April	26				1 lesson
	May	3	10	17		3 lessons
Time :	<b>Tuesday 2:30 pm - 3:15pm</b>					
Learning objectives :	1. Learn English storytelling skills and arouse students' interest to learn English					
Fee :	<b>Free</b>					
Teacher in charge :	Ms Chan Chi Man					
Remarks :	1. English Storytelling Classes will be conducted through Zoom. <b>(Login ID: 24762414 01 Password: 24762414)</b> 2. Students should be punctual and comply with the teacher's instructions.					

If you have any enquiries, please do not hesitate to contact Ms Chan Chi Man on 2476 2414.

Yours sincerely,



Mr. Tsang Cheuk Lung  
Principal



\* Please hand in the reply slip to Ms Chan Chi Man on 27<sup>th</sup> September, 2021 (Monday).

----- ✂ ----- Reply Slip ----- ✂ -----

Notice( No : 018/2021)

Dear Principal,

My child  will join  will not join the "Tuesday English Storytelling Class".

Student's Name: \_\_\_\_\_ ( ) Class: \_\_\_\_\_

Parent's / Guardian's Name: \_\_\_\_\_

Parent's / Guardian's Signature: \_\_\_\_\_

Contact Tel No.: \_\_\_\_\_

Date: 2021 (Y) 9 (M) \_\_\_\_\_ (D)

\* Please hand in the reply slip to Ms Chan Chi Man on 27<sup>th</sup> September, 2021 (Monday).